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Kromě plnění povinností senátora vnímám případné zvolení do 
Akademického senátu jako příležitost k rozvoji následujících témat. 

 
Usnadnění přenosu informací 

Chci předávat studentům informace o dění v rámci fakulty, ale i 
univerzity samotné. Nadále „stručně a výstižně“ tvořit 
komunikační kanál pomocí fakultního Instagramu a pokračovat 
v rozšiřování této komunity. 

Zprostředkování dialogu mezi studenty a vedením fakulty 

Mým cílem je vyslechnout a hájit zájmy studentů a snažit se jejich 
náměty prosadit.  

Spolupráce studentů napříč obory a rozvoj studentských 
aktivit 

Jelikož jsem členkou studentského spolku, chci nadále 
podporovat zapojení studentů do různých aktivit. Studentský 
spolek je skvělou příležitostí, jak „prolomit ledy“ a poznat lidi se 
stejnými zájmy. Zároveň chci seznámit studenty s možnostmi 
podílení se na organizaci akcí jako je Souboj fakult v darování 
krve a jiné.   

 
 
 

 

Proč chci do Akademického senátu?  
Mám ráda výzvy a nebojím se prosazovat věci, 
které považuji za správné. Dále mám zkušenosti 
s organizačními záležitostmi na FZV a členství 
v senátu by podpořilo mé úsilí nadále se podílet 
na chodu fakulty. 
 
 

 


